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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat door het schrappen van dieetadvisering uit het 
basispakket, (dreigende) ondervoeding onbehandeld blijft (ingezonden 
29 februari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het feit dat bij een meldpunt van het Eerstelijns 
Ondervoedings Instituut (EOI) in één maand tijd meer dan 100 meldingen zijn 
binnengekomen van (dreigende) ondervoeding van patiënten in de eerste-
lijnszorg, waarbij geen diëtist kon worden ingezet vanwege het schrappen 
van diëtetiek uit het basispakket? Deelt u de mening dat dit signaal buitenge-
woon zorgwekkend is? Zo nee, waarom niet?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de halvering van het aantal huisbezoeken door diëtisten 
in de eerste lijn bij zieken met ondergewicht, (dreigende) ondervoeding en 
kankerpatiënten? Beoogt u met uw beleid dat deze patiënten ondervoed 
raken? Zo nee, bent u bereid dieetadvisering weer onderdeel van het 
basispakket te maken? 

Vraag 3
Onderschrijft u de cijfers van de Landelijke Prevalentiemeting Zorgproblemen 
waaruit blijkt dat in de thuiszorg 15–25% van de patiënten ondervoed is, en 
van de Stuurgroep Ondervoeding die zelfs spreekt van 30% van de patiënten 
van 81 jaar en ouder? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze kunt u dit 
probleem nog aanpakken als u de beroepsgroep van diëtisten decimeert? 

Vraag 4
Wat zijn volgens u de totale jaarlijkse kosten van ondervoeding? Op welke 
cijfers en onderzoeken baseert u deze inschatting? 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het notaoverleg over de 
nota «Gezondheidbeleid Gezondheid is dicht bij» op 5 maart a.s.?

1 Factsheet februari 2012, Landelijk meldpunt (dreigend) ondervoed & geen diëtist. Eerstelijns 
Ondervoedings Instituut (EOI).
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